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Overlegorgaan Primair Onderwijs en Voortgezet Onderwijs 
(in de gemeenten: Aalburg, Heusden, Loon op Zand en Waalwijk) 

 

  secretaris:  
Jaco Vleugel 
postadres: 
de Gaard 4 
5146 AW  Waalwijk 
Tel. 0416 - 333069 
Fax 0416 - 344499 
E-mail: j.vleugel@wvoranje.nl 

PO gemeente Aalburg: 
Mevr. J. van Meeteren/Prins Willem 
Alexanderschool Eethen  
PO gemeente Heusden: 
mw. A. van Beers /De Bussel en het Kompas 
Vlijmen,  
K. Hamers/beleidsmedewerker Scala 
PO gemeente Loon op Zand: 
Mevr. Y. Mutsaers/bs de Kinderboom, Kaatsheuvel  
PO gemeente Waalwijk: 
Dhr. J. Uijl /bs De Rank 
Mevr. M.A. Megens/bs Meerdijk Waalwijk 
Mevr. M. Vercammen/bs Villa Vlinderhof 
 

VO: 
mevr. L. van Erp/MET Praktijkonderwijs Waalwijk 
mevr. M. Aan den Boom/Prinsentuin Andel 
dhr. S. Buiks/SG De Overlaat Waalwijk 
mevr. S. Jessen/Walewyc Waalwijk 
mevr. M. Geboers/d'Oultremontcollege Drunen 
dhr. J. Heesbeen /Dr. Mollercollege Waalwijk 
dhr. J. Vleugel/Willem van Oranje College Waalwijk 
mw. Jorina van Tilborg/Willem van Oranje College 
Wijk en Aalburg 
mevr. S van Pinxteren/ Van Haestrechtcollege 
Kaatsheuvel 
dhr. B. Verbruggen /adviseur  

Afwezig zijn mw. Susan van Pinxteren en dhr. Kees Hamers. 

In plaats van dhr. Sander Buiks is mw. Mariann Theunissen aanwezig en in plaats van mw. Jorina van Tilborg is 
dhr. Jan Willem Westland aanwezig.  

 

VERSLAG    POVO-VERGADERING  16 FEBRUARI 2023 

PLAATS:   S.G. DE OVERLAAT 
TIJD:        11.00 UUR                  

 

  
1. Dhr. Jacob Uijl opent de vergadering.  

 
2. De notulen van 17 november 2022 zijn akkoord.   

 
3. De agenda van de vergadering wordt zonder wijzigingen gevolgd.  

mededelingen: 
Mevr. Rosanne Melfor is van baan geswitcht. In haar plaats is dhr. Jasper Heesbeen de 
vertegenwoordiger van het Dr. Moller College binnen het POVO-bestuur.  
Verder wordt gemeld dat bij de Stichting Leerrijk een voorzitterswisseling plaatsvond. In 
de plaats van dhr. Jeroen van de Berg is dhr. Hans Staps aangetreden.  

 

4. Er zijn geen ingekomen stukken. 
 

5. Evaluatie voorlichtingsbijeenkomsten januari 2023. 
Sommige scholen melden een mindere opkomst in vergelijking tot vorig jaar (Willem van 
Oranje College Wijk en Aalburg en d'Oultremontcollege Drunen). Anderen melden juist een 
hogere opkomst (Willem van Oranje College Waalwijk). De opkomst bij de overige scholen 

bleef ongeveer gelijk.  
Bij de meeste scholen bleek verder dat de opkomst bij de 1e ronde goed was, maar bij de 
2e ronde veel minder. De bezoekers lijken ook niet naar andere scholen te gaan bij die 2e 
ronde. Voor volgend seizoen dus een nadere afspraak over die 2e ronde maken en wellicht 



ook over het aantal avonden, omdat bij sommige scholen de laatste avonden ook niet 

goed werden bezocht.  

Bij de MET bleek verder dat maar op 2 van de 4 avonden enkele bezoekers kwamen. Zij 
kunnen volstaan met 1 voorlichtingsavond.  
 

6. Vaststellen planning voorlichtingsbijeenkomsten en open dag 2023/2024 
In navolging van de opmerkingen in de vorige vergadering heeft het DB d.m.v. een Forms 
de docenten van de basisscholen geraadpleegd. Daarop hebben 43 docenten gereageerd. 

Van hen hadden 30 respondenten een voorkeur voor eerst de open dagen en daarna de 
voorlichtingsavonden (zoals het dit jaar was dus). In de vergadering zelf waren ongeveer 
evenveel aanwezigen voor eerst de voorlichtingsavonden als voor eerst de open dagen. 
Ongeveer een derde had niet echt een duidelijke voorkeur. Vooral op grond van de mening 
van het personeel van het primair onderwijs kiest de vergadering ervoor om volgend 
seizoen weer in november de open dagen te houden en in januari de 

voorlichtingsavonden.  
Overwegingen die naar voren kwamen zijn: 
-belangrijk dat leerlingen eerst de beleving hebben(open dagen) en daarna de theorie 
-belangrijk dat de leerlingen na de open dagen gerichter naar passende informatie op zoek 
gaan 

-door volgend jaar eerst de open dagen te plannen maakt de vergadering duidelijk dat de 
enquête echt serieus wordt genomen. 

-er is een drieslag te onderkennen: in groep 7 eerst oriënteren, daarna de beleving en 
theoretische verdieping in groep 8.    
 
 

7. Financiën 
De vergadering gaat akkoord met het vaststellen van financieel jaaroverzicht 2022, nadat 
het verslag eerst al door de kascontrolecommissie positief is beoordeeld en dechargeert de 

penningmeester.  
 

 
8. Bepaling output POVO-startbijeenkomst 2022 en voorbereiding bijeenkomst 2023 

Uit de opkomst van de startbijeenkomst concludeert de vergadering in navolging van het 
DB dat we met nieuwe initiatieven voorzichtig moeten zijn. Daarom neemt de vergadering 

het besluit om de bestaande contacten te intensiveren en wel op 3 gebieden: 
- De VO-scholen bieden op eigen gelegenheid aan de PO-docenten de gelegenheid om 

kennis te nemen van de nieuwste ontwikkelingen van de school. De vergadering vult 
hierop aan dat het wellicht goed is om dit gestructureerd plaats te laten vinden, 
bijvoorbeeld op de startbijeenkomst.  
- De vergadering vraagt de PO-scholen om de leerlingen van groep 8 sterk aan te bevelen 
deel te nemen aan de open lessen en proeflessen e.d. om zodoende de kennismaking met 

en voorbereiding op het VO te versterken. 
- De vergadering vraagt de PO-scholen om de oud-leerlingen/brugklassers structureler hun 
ervaringen op de verschillende PO-scholen te laten vertellen. 
Opmerkingen: 
- Op de startbijeenkomst volgend jaar nadrukkelijk verwijzen naar de routekaart. De 
bijeenkomst zal plaatsvinden op donderdag 12 oktober 2023.  
- Belangrijk om de website aantrekkelijker en beter benaderbaar te maken. 

- De heren Ben Verbruggen en Jaco Vleugel zorgen ervoor dat de informatie op de website 
kloppend gemaakt wordt. 
- De werkgroep voor volgend jaar bestaat uit: de heren Ben Verbruggen, Jacob Uijl, Jan 
Willem Westland en de dames Alice van Beers en Mirjam Geboers. 

 
9. De informatie over de doorstroomtoets wordt besproken.  

Opmerkingen: de aanmelding vindt later plaats, dat zorgt voor meer druk bij de VO-
scholen; het wordt kort dag. Ook een puntje zal zijn dat de school de leerling bij een 
hogere uitslag hoger een hoger advies moet geven. 

 
10. Het verslag van de bespreking tussen de Directie Samenwerkingsverband en het DB POVO 

wordt doorgenomen. Het overleg kende een goede sfeer. Fijn dat de onderlinge 
verstandhouding goed is.  

MET geeft in aansluiting hierop aan dat zij in geval van onduidelijkheid heel graag de PO-
scholen op locatie duidelijkheid willen geven.  
 



11. Rondvraag 

Een van de basisscholen overweegt om toch af te wijken van het voorgestelde 

vakantieadvies van BOV en vraagt wat het POVO-bestuur hiervan vindt? De vergadering 
wijst dat stellig af. Daardoor ontstaat een probleem met de planning in het VO. Die kan 
niet anders vanwege de examenplanning. Dus krachtig advies om het BOV-advies op te 
volgen.  

 
 

12. De voorzitter sluit de vergadering. 
 
 

De lunch wordt verzorgd door leerlingen van de Overlaat.   
  

Vergaderdata POVO 2022-2023 

DB: donderdag      11.00 uur       via Teams 31/10 – 30/1 – 3/4 
AB: donderdag      11.00 uur       Overlaat:  17/11 – 16/2 – 20/44/4 
 


